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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2018-06-14, § 16 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 14 juni 2018 kl. 16.00 – 16.15 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 26 juni 2018 

  

 

Daniel Helldén Cecilia Brinck 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Cecilia Brinck (M), vice ordföranden  

 

Bawer Kevir (S)  

Kristina Öberg (S)  

Bo Arkelsten (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Jan Tigerström (M)  

Patrik Silverudd (L)  

Karin Ernlund (C)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Martin Engman (S) för Jan Valeskog (S) 

Roland Eliasson (S) för Inger Lagerman (S) 

Petra Schagerholm (MP) för Lorentz Tovatt (MP) 

Zakarias Zouhir (V) för Sara Stenudd (V) 

 

 
Ersättare: 

Åsa Janlöv (S)  

Malin Ericson (Fi)  

Anette Hellström (M)  

Jonas Lilleberg Eriksson (M)  

Erik Persson (M)  

Jan Erik Leijon (M)  

Jill Eriksson (L)  

Mikael Valier (KD)  

 

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Karin Dhakal, Fredrik Alfredsson, Ted 

Ell, Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Mattias Lundberg och 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-11 samt borgarrådssekreteraren 

Thomas Karlsson. 

 

 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 2 (2) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
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 § 16 
Översyn av hela stråket Stadshuset – Kristineberg. Svar 
på skrivelse från Patrik Silverudd (L) 
Dnr T2017-03585 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafiknämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande som 

 svar på skrivelsen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 3 maj 2018. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Patrik Silverudd (L) enligt följande: 

 

Vi tackar kontoret för deras genomarbetade svar och vi 

välkomnar riktlinjerna som tas fram för utformning för 

gående och att det i framtiden kommer att göras något åt 

situationen. Samtidigt är vi väldigt oroade över att 

tillgängligheten på många av stadens viktigaste gångstråk 

fortfarande är bristfällig. Stockholms fysiska utformning 

måste utvecklas så att alla människor ska kunna delta i 

gaturummet, utan att bli förhindrade på grund av eventuella 

funktionshinder. När vi nu bygger om stadens gångstråk 

måste vi se till att goda förutsättningar för alla stockholmare 

att nyttja dessa också skapas. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 


